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Skrivelse från Liberalerna om serviceboenden 
 
I Kungsholmens stadsdelsnämnd behandlas ett ärende om av renovering av Fastigheten 
Trossen som innehåller både Vård – och omsorgboende på 110 lght och servicebostäder på 
135 lght. Både Vård – och omsorgsboende och serviceboende är biståndsbedömt och utgår 
från den sökandes aktuella behov av vård, trygghet och ålder.  
 
I ärendet så förslår man en ny inriktning för fastigheten då man avser man att konvertera 
nuvarande servicebostäder till vård – och omsorgsboende och i det tidigare vård – och 
omsorgsboendet så har man tänkt sig seniorboende. Seniorboende vänder sig till personer 
över 55 år och som vill ha en förhöjd tillgänglighet och som bor i Stockholm stad och står i 
bostadskö hos bostadsförmedlingen.  
 
Att på det här sättet ta bort 135 servicelght permanent utan att göra någon konsekvensanalys 
om hur det påverkar äldre som är i behov av tillgänglighetsanpassad bostad, trygghet och viss 
vård – och omsorg utan att vara svårt sjuk är inte acceptabelt. Det finns inte heller någon 
konsekvensanalys av hur de som idag bor i Fridhemmets servicebostäder drabbas av att 
behöva flytta till ny bostad och i värsta fall flytta flera gånger. Man hänvisar endast till att de 
boende skall få förtur i bostadskön till seniorboende. Men då har man inte tänkt på hur de 
personer som inte ställt sig i kö i tid till bostadsförmedlingen och som upptäcker att de 
behöver en tillgänglighetsanpassad bostad och har ett mindre vårdbehov ska få ett tryggt och 
värdigt boende. 
 
Vi vill mot denna bakgrund ställa följande frågor: 
 

 Vilka konsekvenser ser äldreförvaltningen om antalet servicebostäder i innerstaden 
minskar?  

 Vad ser äldreförvaltningen för konsekvenser för stadens äldre om serviceboende som 
boendeform tas bort?  

 Hur ser förvaltningen på konsekvenserna för de boende i serviceboenden som drabbas 
när boendet stänger ner? 


